
Onderwerp: Fiscalisering parkeerregime 

 
Bericht bestemd voor mevrouw drs C.Y. Sikkema, Wethouder gemeente Haarlem 
  
Zeer geachte mevrouw, 
  
Graag vraag ik uw aandacht voor het volgende. In het Haarlems Dagblad las ik dat de gemeente Haarlem voornemens is het betaald parkeren te fiscaliseren. Dit zou 
betekenen dat voortaan overal kan worden geparkeerd tegen betaling of met vergunning.  
In onze straat is een aantal jaren geleden het ‘belanghebbendenparkeren’ ingevoerd. Dit houdt in dat op een aantal aangewezen betaalde parkeerplaatsen na alleen kan 
worden geparkeerd door vergunninghouders. De invoering was het resultaat van een eerder door de gemeente uitgevoerde enquête onder de bewoners.  
Sinds de invoering zijn de parkeerdruk en verkeersdrukte aanmerkelijk afgenomen, wat de veiligheid en leefbaarheid in de straat zeer ten goede is gekomen (er wonen 
veel gezinnen met jonge kinderen). De bewoners vrezen dat de fiscalisering van het betaald parkeren zal leiden tot meer verkeer in de straat en zodoende een negatief 
effect zal hebben op de veiligheid en leefbaarheid. Aangezien onze straat op loopafstand ligt van het centrum en goed bereikbaar is via de Wagenweg, is het de 
verwachting dat er meer geparkeerd zal gaan worden, ondanks het feit dat hiervoor moet worden betaald.   
De voorgenomen fiscalisering lijkt me overigens ook strijdig met het gemeentebeleid om auto’s zoveel mogelijk in garages te laten parkeren. Zoals u weet is er bij ons in 
de buurt onlangs een grote parkeergarage geopend, onder het Provinciehuis. Ik heb begrepen dat voor het parkeren op straat een fors hoger tarief in rekening gebracht 
gaat worden (hoger dan de parkeertarieven die gelden voor de garages) ter ontmoediging. De logica hiervan, invoering van betaald parkeren om het vervolgens te 
ontmoedigen, ontgaat mij volledig.  
  
Gelet op het bovenstaande wil ik u als verantwoordelijk wethouder verzoeken de voorgenomen fiscalisering van het parkeerregime te heroverwegen, voor zover dat leidt 
tot een parkeerregime dat overal betaald parkeren toelaat. De leefbaarheid in onze straat en buurt moet u - mede gezien uw politieke achtergrond - aan het hart gaan!  
  
Graag ben ik tot een nadere toelichting bereid. 
  
Met vriendelijke groet en hoogachting, 
  
Michiel B. Kramer 
  
Westerhoutpark 19 
2012 JL Haarlem 
  
Cc: leden commissie Beheer gemeenteraad, secretaris wijkraad Koninginnebuurt   
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